
وحید خودش یک تیم 
است و وظیفه اش را 
عالی انجام می دهد. 

از بازگشت وحید 
خیلی خوشحالم 

چون معتقدم 
حضورش خیلی به 

تیم پرسپولیس 
کمک خواهد کرد. 

بازیکنی که در چند 
پست می تواند دست 
سرمربی تیم را بگیرد

 zخبر

مهرداد خانبان

بالاخره می ماند یا می رود؟

بــا اینکــه ایــن مربــی در تمرینــات پرســپولیس حضــور دارد امــا اخیــراً در 
مصاحبه ای گفته او و محمد عســگری با یحیی گل محمدی به پرســپولیس 
آمدنــد و حــالا کــه گل محمــدی در ایــن تیــم حضور نــدارد آنها هــم باید جدا 
شوند. خانبان در این باره مستقیماً چیزی نگفته اما با انتشار یک استوری 
که تصویر خودش در کنار ســیدجلال و عســگری را منتشر کرده نوشته بود 

»ســه تــا بــا هــم« و ایــن یعنی که هر ســه مربی بایــد با هــم در کادر بمانند.

 حسین خبیری

پست جدید گرفت

بلافاصلــه بعــد از اســتعفا از هیــأت مدیره پرســپولیس مدیرعامل باشــگاه 
خیبــر خرم آبــاد شــد امــا حــالا یک پســت جدید هم گرفته اســت. میرشــاد 
ماجدی رئیس هیأت فوتبال تهران طی حکمی خبیری را به عنوان مسئول 
کمیتــه صیانــت از کــودکان هیــأت فوتبــال تهــران انتخاب کرد. ایــن کمیته 
وظیفه دارد تا مقابل فساد اخلاقی حاکم بر مدارس فوتبال و تیم های پایه 
نظــارت کنــد و بــرای این کار پنج، شــش نفــر را هم به خدمت گرفته اســت.

 مرتضی پورعلی گنجی

اول تمدید بعد خروج از لیست؟

گفته می شود رضا درویش قصد دارد بزودی با دعوت از پورعلی گنجی به باشگاه 
پرسـپولیس ابتـدا قـرارداد ایـن بازیکـن را تمدیـد و بعـد از آن بـرای حـذف نامـش از 
لیسـت ایـن تیـم بـرای نیـم  فصـل دوم اقـدام کنـد .ایـن در حالـی اسـت کـه بـدون 
پورعلـی گنجـی هـم پرسـپولیس حـالا یـک بازیکـن بیشـتر در لیسـت بزرگسـال 
خـود دارد. گفتـه می شـود پورعلـی گنجـی اواخـر اردیبهشـت مـاه احتمـالاً شـرایط 
بازگشـت بـه تمریـن را پیـدا خواهـد کـرد امـا خـروج نـام او از لیسـت قطعـی اسـت.

از کمپ سرخ
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جمشـید شـاه محمدی، مهاجـم اسـبق پرسـپولیس 
معتقـد اسـت اگـر سـرمربی جدیـد پرسـپولیس 
نتیجـه نگیـرد بـه نوعـی مدیریـت هـم در معـرض 
کنـار گذاشـتن از مسـند مدیریـت پرسـپولیس قـرار 
خواهـد گرفـت. مهاجـم اسـبق پرسـپولیس در ایـن 
بیـن صحبتـی قابـل تأمـل را مطـرح می کنـد و بـه ایـن 
نکتـه می پـردازد کـه اگـر بازیکنـان احسـاس کنند که 
گاه روی  مربی از آنها کوچکتر است به شکل ناخودآ

کارشـان تأثیـر منفـی خواهـد داشـت.

 در رابطه با حضور سرمربی جدید که مدیریت 
برای جذب او ابراز امیدواری داشته چه صحبتی 

دارید؟
مدیریـت نقطـه نظـرات و ملاک هـای خـودش 
را مطـرح کـرده امـا بـه نظـرم گزینه هـای داخلـی 
داشـتیم کـه بـه خیلـی به کار پرسـپولیس می آمدند. 
بـه نظـر مـن در بیـن مربیان؛ حسـین عبـدی و مهدی 
تارتـار بهتریـن بودنـد کـه خیلـی بـه درد سـرمربیگری 
پرسـپولیس در شـرایطی که باشـگاه پول کافی برای 
اسـتخدام مربـی خارجـی نداشـت می خوردند. البته 
خیلـی بـه حسـین عبـدی اعتقـاد داشـتم و حتـی در 
تمرین پیشکسوتان پرسپولیس هم در صحبتی که 
با بقیه همبازیانم داشتم به این نکته اشاره داشتم 
کـه حسـین عبـدی بهتریـن گزینه برای سـرمربیگری 

پرسـپولیس اسـت.
 در رابطه با چهار خرید جدید پرسپولیس در 

فصل نقل و انتقالات چه صحبتی داشتید؟
4 بازیکن جدید، بازیکنان بدی نیستند اما باید دید 
در تیـم بزرگـی ماننـد پرسـپولیس چقـدر بـه درد تیـم 
می خورنـد. بـه هـر حـال مـن حضـور بازیکنـان جدیـد 
را بـه فـال نیـک می گیـرم و فکـر می کنـم شـرایط تیـم 
بـه لحـاظ فنـی خیلـی بهتـر شـود امـا در ایـن بیـن باید 
یـک واقعیـت را هـم در نظـر گرفـت کـه بازیکـن اگـر 
سـرمربی تیـم را کوچکتـر از خـودش ببینـد شـاید بـه 
نوعـی روی عملکـردش تأثیر گـذار باشـد در حالـی که 
همـه می داننـد سـن یحیـی از بازیکنـان بالاتـر بـود و 
یکی از بهترین مربیان چند سـال اخیر پرسـپولیس 

بـوده اسـت.
 با توجه به شرایطی که سرمربی جدید 

پرسپولیس دارد، انتخاب او را یک ریسک 
نمی دانید؟

من فکر می کنم باشگاه در شرایطی قرار گرفته بود 
کـه از بیـن بـد و بدتـر انتخـاب خـودش را انجـام داد 

و بـه قولـی سـعی کـرد کـه بیشـتر مسـائل مالـی را در 
نظر بگیرد و بعضی مسائل دیگر را هم لحاظ کرد و 
در نهایت به این جمع بندی رسـید که اگر سـرمربی 
جدیـد را انتخـاب کنـد سـود بـرده اسـت امـا ایـن یـک 
واقعیـت اسـت کـه اگـر پرسـپولیس در چنـد بـازی 
آینـده اش نتیجـه نگیـرد، مدیر عامل هم باید همراه 
سـرمربی که انتخاب کرده باید از باشـگاه برود. من 
تیم پرسـپولیس را دوسـت دارم و از رده پایه در این 
تیـم بـازی کـردم و واقعـاً بـا نتایـج تیـم محبوبم زندگی 
می کنم. الان هم واقعاً دوست دارم تیم موفق شود 
امـا بـه هـر حـال وقتـی منطقـی فکـر می کنیـد بـه ایـن 
نتیجـه می رسـید کـه امـکان گزینه هـای بهتـری بـرای 

پرسـپولیس وجود داشـت.
 در رابطه با خط حمله پرسپولیس و زوج شهاب 

و عیسی چه نظری دارید؟
بـه نظـرم ایـن دو بازیکـن، مهاجمـان خوبـی هسـتند 
امـا ایـن خـط حملـه ایـده آل نیسـت و خیلـی بهتـر 
اسـت کـه یـک مهاجـم جدیـد بگیرنـد هـر چنـد پـول 
ندارنـد و مـن فکـر می کنـم باشـگاه مهاجـم دیگری را 
بـه خدمـت بگیـرد. البتـه جـدا از ایـن مسـأله تیـم در 
پسـت میلاد سـرلک هم مشـکل دارد که با توجه به 
در نظر گرفتن شرایط باشگاه، امیدوارم این شرایط 
به خیر بگذرد و پرسپولیس از شرایط سختی که در 

آن بـه سـر می بـرد سـربلند خـارج شـود.
 در رابطه با حضور ملی پوشان پرسپولیس و 

تأثیر بازگشت شان چه صحبتی دارید؟
بعـد از موفـق نشـدن تیـم ملـی بـه نظـرم بازیکنـان 
ملی پـوش پرسـپولیس هـم بـا خسـتگی و شـرایط 
روحـی نـه چنـدان خـوب بـه تیم باز می گردنـد. از این 
رو خیلـی مهـم اسـت کـه آنهـا خـوب ریـکاوری شـوند 

و بـرای پرسـپولیس مؤثـر واقـع شـوند.
 وحید امیری هم 20 دقیقه در بازی دوم 

دوستانه برای پرسپولیس بازی کرد. در رابطه با 
بازگشت این بازیکن چه نظری دارید؟

وحیـد خـودش یـک تیـم اسـت و وظیفـه اش را عالـی 
انجام می دهد. از بازگشـت وحید خیلی خوشـحالم 
چـون معتقـدم حضـورش خیلـی بـه تیم پرسـپولیس 
کمـک خواهـد کـرد. بازیکنـی کـه در چنـد پسـت 

می توانـد دسـت سـرمربی تیـم را بگیـرد.
 در رابطه با سیدجلال با توجه به تغییر سرمربی 

پرسپولیس و نقش او در تیم چه نظری دارید؟
بـه نظـرم سـید جـلال در جمـع کـردن حاشـیه ها و 
تیـم خیلـی می توانـد بـه اوسـمار کمـک کنـد؛ چـون 
سـیدجلال بزرگتـر تیـم بـوده و سـال ها بـه عنـوان 
کاپیتان در کنار بازیکنان پرسپولیس حضور داشته 
اسـت. از ایـن رو سـیدجلال می توانـد حاشـیه های 

نیمکـت و رختکـن را جمـع کنـد.

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

حمید درخشان سرمربی سابق پرسپولیس 
معتقد اسـت بازی های تدارکاتی یک تیم و 
نتایجـش را نبایـد بـرای سـنجیدن یک تیم و 
مربی اش ملاک قرار داد. به بهانه دو باخت 
اخیر پرسپولیس در دو بازی دوستانه اش و 
شـرایط ایـن تیـم در نقـل و انتقـالات نظـرات 

درخشـان را جویا شـدیم.

 پرسپولیس در دو بازی اخیر 
تدارکاتی اش دو باخت کسب کرده، 
این نکته را برای شروع کار سرمربی 

جدید پرسپولیس امیدوار کننده 
می دانید؟

مـن بازی هـای تدارکاتـی را مـلاک قـرار 
نمی دهـم امـا چیـزی کـه در ایـن بیـن مهـم 
است این است که باید صبوری کنید چون 
بـه هـر حـال هـر مربـی ای بـرای نشـان دادن 
کارش نیـاز بـه زمـان دارد. پرسـپولیس دو 
بـازی تدارکاتـی هـم بـا اوسـمار برگـزار کرده و 
باختـه امـا نبایـد آنهـا را ملاک قـرار دارد چون 
شـرایط بازی هـای تدارکاتـی و بازی هـای 
رسـمی خیلـی بـا یکدیگـر متفـاوت اسـت.

 اما اگر اینگونه نگاه کنیم که تیم به 
باختن عادت کند، باخت در دو بازی 

قابل قبول نیست!
مگـر مـا در لیـگ بـازی کردیـم کـه بگوییـم 
بـا ایـن دو باخـت تیـم بـه باختـن عـادت 
می کنـد؟! ایـن دو باخـت بـرای پرسـپولیس 
زنگ خطر هم نیست چون سرمربی جدید 
سـعی دارد در بازی هـای دوسـتانه روش 
بـازی مـد نظـر و بازیکنـان تیـم را در کنـار هـم 
قـرار دهـد تـا بـه نوعـی ترکیب و سیسـتم مد 
نظـرش را پیـدا کنـد و در بازی هـای رسـمی 

هـم آنهـا را بـه کار ببنـدد.
 سرمربی جدید پرسپولیس ظاهراً 

روش 1-3-2-4 را مد نظر خودش دارد 
اما هنوز بازیکن جایگزین سرلک 
را جذب نکرده و در پست مهاجم 

هم بازیکنی ششدانگ را به خدمت 
نگرفته!

به نظرم پرسپولیس بازیکنان خوبی داشت 
و چهـار بازیکـن جدیـد را هـم در نیـم فصـل 
بـه خدمـت گرفتـه اسـت کـه تمامـاً بـا نظـر 
سـرمربی جدیـد بـوده اسـت، از ایـن رو نباید 
بـه ایـن مسـأله پرداخـت کـه بـاز در یکـی دو 
پسـت بازیکـن تخصصـی کـم نداریـم چـون 
نکتـه مهـم ایـن اسـت کـه سـرمربی تیـم 
بازیکـن جدیـدش را توجیـه کنـد کـه در هـر 
پسـتی کـه مـد نظـر دارد از او بهتریـن کارآیـی 
را بگیـرد. در ایـن بیـن در خـط میانـی ریگـی 
سـاده بـازی می کنـد و کار اضافـی نـدارد و 
قـادر اسـت در خـط میانـی کارگشـا باشـد، 
ضمـن اینکـه هافبک هـای خـوب دیگـری 
هـم داریـم. در خـط حملـه هـم مـا عیسـی 
و شـهاب و بازیکنـی از فجرسپاسـی را بـه 
خدمـت گرفته ایـم کـه بضاعـت فنـی تیـم را 
در ایـن خـط بـه حـد قابـل قبولی رسـانده اند.
 یعنی با این بضاعت فکر می کنید خط 

حمله پرسپولیس کامل شده؟
خـط حملـه پرسـپولیس شـرایط بهتری پیدا 
کـرده امـا هنـوز بـه نظـرم بضاعـت ایـن خـط 
کافی نیست و نیاز به بازیکن در خط حمله 

و حتـی دروازه بـان دوم احسـاس می شـود.
 فکر می کنید اوسمار در مسئولیت 

سختی که به عهده گرفته موفق 
می شود؟

بـه نظـرم کار ایـن مربی خیلی سـخت اسـت 
و بـه نوعـی سـه، چهـار بـازی اول بـرای ایـن 
مربی و سـنجیدن او بسـیار مهم و تأثیرگذار 
خواهد بود. امیدوارم اوسمار و پرسپولیس 
در بازی های نیم فصل دوم موفق باشند اما 
حقیقـت امـر ایـن اسـت که اگـر مربی جدید 
در چنـد بـازی سـخت نیـم فصـل دوم نتیجه 
نگیرد کار برایش خیلی سخت می شود و به 
نوعی شـاید ادامه راه برایش دشـوار شـود.

 قبول دارید که بازی پرسپولیس با 
تیم آلومینیوم اراک در این شهر و بازی 

مقابل تراکتور بدون حضور تماشاگر 
برای مربی برزیلی آزمونی بسیار سخت 

است؟
دقیقـاً ایـن دو بـازی دیدارهـای دشـواری 
بـرای سـرمربی جدیـد پرسـولیس و تیمـش 
هسـتند، هر چند تمام بازی های نیم فصل 
دوم بسـیار سـخت هسـتند امـا از ایـن بابـت 
که شـاید سـرمربی پرسـپولیس برای نشـان 
دادن خـودش و توانایـی اش نیـاز بـه بـرد و 
کسـب نتایج قوی دارد شـاید چند بازی اول 
نیـم فصـل دوم از دشـواری و حساسـیت 

بیشـتری بـرای اوسـمار برخـوردار باشـد.

شاه محمدی: بازگشت امیری به پرسپولیس کمک می کند

 اوسمار نتیجه نگیرد 
با درویش می رود

شکست در بازی دوستانه زنگ خطر نیست

درخشان: پرسپولیس 
مهاجم و دروازه بان 

می خواهد
ناصر قراگزلو
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با 1+4 غایب در اراک
با وجود اینکه تنها سه روز تا دیدار 
آلومینیـوم اراک – پرسـپولیس از 
هفتـه شـانزدهم لیـگ برتـر باقـی 
نمانـده امـا هنـوز خبـری از بـاز 
شـدن پنجـره نقـل و انتقالاتـی ایـن 
باشـگاه نیسـت. بـا ایـن حسـاب 
قـی  گـر شـرایط همین گونـه با ا
بمانـد ایـن باشـگاه قـادر بـه ثبـت 
قـرارداد چهـار بازیکـن جدیـد خـود 
نخواهـد بـود و عبدالکریم حسـن، 
ابوالفضـل بابایـی، عیسـی آل کثیـر 
و اوسـتون رسـتم اورونـوف دیـدار 
نخسـت تیم شـان را از دسـت 

خواهنـد داد.
در عیـن حـال پرسـپولیس امیـد 
عالیشـاه کاپیتـان اول خـود را 
بـه دلیـل محرومیـت در اختیـار 
نخواهـد داشـت و اگـر کارت بـازی 
نفرات جدید صادر نشـود اوسـمار 
ویـرا کار راحتـی بـرای چیدمـان 
ترکیـب تیمـش در اراک نخواهـد 
داشت. با توجه به غیبت احتمالی 
چهـار خریـد جدیـد پرسـپولیس 
و کاپیتـان اول سـرخ ها بـه نظـر 
می رسـد ترکیـب اصلـی ایـن تیـم 
در بـازی عصـر پنجشـنبه شـباهت 
زیـادی بـه آنچـه در نیـم فصـل اول 
بـه میـدان می رفـت داشـته باشـد.

عبدالکریم غایب 
تمرین پرسپولیس

ز  تمریـن دیـروز پرسـپولیس ا
سـاعت ۱۱:4۵ دقیقه در ورزشـگاه 
شـهید کاظمـی و در هـوای بهـاری 
تهـران پـس از برگزاری جلسـه فنی 
آغـاز شـد. کادر فنـی پیـش از آغـاز 
تمریـن، جلسـه ای را بـا حضـور 
بازیکنـان برگـزار و طـی آن نکاتـی 
را بـه آنهـا یـادآوری و منتقـل کـرد 
.بـا شـروع تمریـن، پاسـکاری های 
کوتـاه و ترکیبـی انجـام شـد و بعـد 
از آن، حملـه بـه دروازه در دو گـروه 
در برنامه بود و فوتبال درون تیمی 
هـم بخـش پایانـی تمریـن بـود کـه 

۷۵ دقیقـه بـه طـول انجامیـد.
عبدالکریـم حسـن بـا توجـه بـه 
انجـام امـور شـخصی کـه بایـد در 
قطـر انجـام مـی داد بـا هماهنگـی 
کادر فنـی دیـروز در تمریـن حضور 
نداشـت و از امـروز مجـدداً بـه 
تمرینـات تیـم اضافه خواهد شـد.
تمریـن دیـروز بـا حضـور کلیـه 
بازیکنـان انجـام و بـدون مصـدوم 
پیگیـری شـد .علیرضـا بیرانونـد و 
محمدحسـین کنعانـی زادگان نیـز 
از امـروز در تمرینـات تیـم شـرکت 
خواهنـد داشـت تـا بـرای بـازی بـا 
تیم آلومینیوم اراک آماده باشـند.

واکنش شکوری 
به مدیرعاملی 

پرسپولیس
ابراهیـم شـکوری مدافـع اسـبق 
پرسـپولیس کـه سـابقه حضـور 
مدیریتـی در ایـن باشـگاه را نیـز در 
کارنامـه دارد، نسـبت بـه شـایعات 
حـول حضـور دوبـاره اش در جمـع 
سرخپوشـان واکنـش نشـان داد.
شکوری در این باره نوشته است: 
حضـور بـه عنـوان بازیکـن و مدیـر 
در باشـگاه بـزرگ و پـر هـواداری 
همچون پرسپولیس باعث افتخار 
مـن بـوده اسـت امـا در شـرایط 
کنونـی هیـچ برنامـه  و پیشـنهادی 
بـرای مدیرعاملـی ایـن تیـم نـدارم.
مدافع اسبق پرسپولیس در ادامه 
بـا اشـاره بـه حضـورش در پسـت 
مدیریتـی ایـن باشـگاه در گذشـته 
گفـت: تجربـه ده ماهـه و حضـور 
در فینـال آسـیا و کسـب عنـوان 
قهرمانـی لیـگ و سـوپرجام باعـث 
گردیـده بـا دیـد وسـیع تری بـه 

موضـوع نـگاه کنـم.
شـکوری در پایـان مدعـی شـده که 
حضور در صندلی مدیرعاملی این 
باشـگاه باید شـاخصه هایی را دارا 
باشـد: مدیرعاملـی باشـگاه نیـاز 
بـه شـاخصه های مختلفـی دارد 
کـه تأمیـن منابـع مالـی و کسـب 
درآمـد پایـدار در اولویـت نسـبت 
بـه مؤلفه هایـی همچون تخصص 
ورزشـی اسـت. بـه امیـد موفقیت.


